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Verslag Atletencommissie 
1 december 2021 (online) 

 
Aanwezig: Elise Mehuys, Falko De Backer, Michiel Bienens, Gerben Van De Voorde, Emma De 
Naeyer en Ben Ghyselinck (Vlaamse Atletiekliga, verslag) 
Verontschuldigd:  
Afwezig: / 

 

1 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

• Het verslag van 27 oktober 2021 is goedgekeurd en werd gepubliceerd op de website van 
de Vlaamse Atletiekliga.  

2 Vragen andere commissies 

• Mailtje Paula Vanhoovels 
o Momenteel zijn er geen verdere vragen meer over de lopende projecten. 
o De commissieleden hebben de info over het project “Jonge Leeuwen” gedeeld op 

hun eigen club om jongeren te bereiken. Hopelijk zijn er wat projecten 
ingediend. 

o Een aantal commissieleden nemen deel aan een bijscholing die is opgezet vanuit 
de federatie. Je kan de bijscholing nog tot een week na datum bekijken.  

3 Uitwerking actiepunten 

• Samenwerking clubs en clubtrainers (Falko en Michiel) 
o Uitval in de overgang van de categorie miniemen naar cadetten, hoe kunnen we 

dat aanpakken?  
o Bij de 17- en 19-jarigen merken we ook een sterke uitval. Het moment waarop 

jongeren gaan studeren. Kunnen we clubs in universiteitssteden stimuleren om 
studerende atleten op te vangen tijdens de week? We kijken voor een overzicht 
met informatie over de mogelijkheden voor studenten om te trainen in clubs in 
studentensteden. 

o We hebben ook een drop-in vanuit het turnen naar het polsstokspringen.  

• Regionale wedstrijdkalender en info buitenlandse wedstrijden (Elise en Emma) 
o We kregen de wedstrijdkalender in Excel met een overzicht van alle wedstrijden, 

disciplines en locaties. We willen dit gebruiken om de spreiding van wedstrijden 
en disciplines in kaart te brengen en mogelijke gaten in bepaalde disciplines en 
in bepaalde regio’s aan te pakken.  

o We hebben een Excel document opgesteld met een overzicht van de websites en 
contactpersonen van de federaties van enkele West-Europese landen (Nederland, 
Frankrijk, Spanje, …). We gaan de federaties contacteren om de stappen per 
land om je in te schrijven voor een buitenlandse wedstrijden in kaart te brengen 
(waar vind je alle wedstrijden, hoe kan je inschrijven, kan je deelnemen als 
buitenlandse atleet, …).  

4 Selectie EK Cross 

• Moeilijke beslissing, wat is de rol van de atletencommissie in deze discussie? De 
selectiecriteria moeten duidelijker worden omschreven en de KBAB moet transparanter 
communiceren over deze criteria. Wat is een potentiele top 20, hoe wordt die bepaald?  

• Er bestaat weinig tot geen informatie over de KBAB en de selectiecommissies, wie zijn 
dat, hoe worden die samengesteld. Hier ontbreekt transparantie.  

5 Indoorkalender Corona  

• We horen veel in de media over een verbod voor indoorevenementen, waardoor veel 
atleten schrik hebben dat indoorwedstrijden opnieuw verboden worden zoals vorig jaar.  

http://www.atletiek.be/organisatie/goed-bestuur/verslagen-commissies
http://www.atletiek.be/organisatie/goed-bestuur/verslagen-commissies
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• Indien wedstrijden mogen plaatsvinden, vragen we om voorrang te geven aan Belgische 
atleten en Nederlandse atleten niet toe te laten. Op die manier krijgen Belgische atleten 
meer kansen om deel te nemen aan een wedstrijd. Afgelopen zomer waren Belgische 
atleten ook amper welkom op Nederlandse wedstrijden. 

• De commissie is bezorgd over de communicatie vanuit de federatie over het al dan niet 
wegvallen van wedstrijden. Indien wedstrijden mogen plaatsvinden verwachten we 
duidelijke, transparante en tijdige communicatie over de deelnamevoorwaarden. 

6 Varia 

• Geen varia.  


